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Referat medlemsmøte 34  
Dato:   22.05.23 

Medlemmer møtt:  28 

Gjester:  3  

Neste møte: 5.6.23 Tor Njaa v/Eivind Stø 

 Tor Njaa, født i Flekkefjord,  var medlem av motstandsbevegelsen under 
andre verdenskrig. 

 5.6.23 Info om utvekslingsstudent v/Ellen Netland 

 

INFO: 

a) Vedtekts protokoll er signert. Presidenten sørge for oversendelse til distriktet, 
b) District Grant har tildelt Flekkefjord Rotary kr 20.000,- for Hope for Life i Rwanda 
c) Invitasjon til  KURS for dem som har styreverv. Terje E. sender e-mail til styre-

medlemmene 
d) Distriktets prosjekt ”Hjelp til Ukraina”: informasjonsmøte info-møte 22. mai, ref. 

egen e-post 

 

TEMA/PROGRAM. 

Livet med bridge v/Boye Brogeland 

Selve spillet går ut på at du sammen med din medspiller (makker) skal ta så mange stikk 
som mulig. Et stikk består av et kort fra hver avspillerne. Første kort i hvert stikk bestemmer 

hvilken farge (kløver, ruter, hjerter eller spar) som 
skal spilles, og en følger på i rekkefølge med 
urviseren. 

Bridge stammer fra whist. Først oppstod bridgewhist, 
av dette auksjonsbridge, som i 1920-årene utviklet 
seg til kontraktbridge, det nåværende spillet. Bridge 
var en lovlig aktivitet under 2. verdenskrig, og spillet 
fikk et oppsving i antall spillere. 
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 Ingen kan med sikkerhet si når bridge ble oppfunnet, men spillets forløpere, 
ulike varianter av whist, kan i alle fall spores tilbake til 1529 –En teori går 

ut på at spillet har sitt navn fra ”biritch” – et arkaisk russisk ord for 
herold eller budbringer. 

 Det finnes 635 milliarder mulige kombinasjoner av bridgehender. 
Bridge er et spill man aldri blir utlært i og har heller ingen alder.  

Boye fortalte fra han lærte å spille bridge av sin mormor som 7-8 
åring…….og veien frem til hvordan han vant NM, EM og så i 2007, i 
Shanghai, toppet det hele og endte opp som verdens beste bridge-
spiller. Han har siden 2001 vært internasjonal proffspiller.  

Vi som var til stede var heldige å få kortstokk m/hvert kort påtrykket 
et fakta, tips eller regel for bridge! 

Tusen takk til Boye for et interessant og spennende innblikk i 

livet med  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


